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Ook in het hoofdbestuur vinden be-
stuurswisselingen plaats. Dat is een 
normaal proces. De benoemingen van 
voorzitters vindt tijdens de Vereni-
gingsRaad (VR) plaats en het verheugt 
mij dat de VR de nominatie van de 
door het HB voorgestelde kandidaten
overneemt. Deze gezamenlijk gedra-
gen steun toont aan dat de VR de
expertise van de kandidaat erkent.

Elke jaar beginnen in de maand de-
cember de eerste voorbereidingen 
voor de komende VR. De voorberei-
dingen volgen een strakke planning 
die ervoor moet zorgen dat documen-
ten op tijd klaar zijn en bij de afdelin-
gen liggen. Elke stap in de voorberei-
dingen wordt uitgebreid in het HB
besproken. Opgemerkt dient te wor-
den dat in de loop der jaren het aantal 
vertegenwoordigers van een afdeling 
toeneemt. Dat geeft aan dat er een 
groeiende belangstelling is voor de VR.

Sinds enkele jaren wordt tijdens de VR 
toegestaan dat nieuw benoemde com-
missie voorzitters uitleggen wat hun 
hun doelstellingen zijn. Ook onder-
werpen die van belang zijn om aan-
dacht aan te besteden krijgen aandacht.
De achterliggende reden hiervan is 
dat op de VR de afdelingen aanwezig 
zijn die na de VR ervoor kunnen zor-
gen dat de informatie bij de leden komt.
Zeer korte communicatie lijnen zijn
van groot belang. Tijdens de VR legt 
het HB verantwoording af over het 
gevoerde beleid in het voorgaande 
jaar door het aanbieden van de zo-

Het hoofdbestuur stuurt weliswaar
de vereniging aan, maar op zich kan 
het bestuur gezien worden als een 
eigen 'organisatie' waar de algemeen 
voorzitter een sturende rol invult.

Tot 2008 werden de agenda’s van de 
HB vergadering, de notulen, de onder-
liggende dossiers en wetenswaardige 
onderwerpen door de algemeen secre-
taris, Jan Hoek PA0JNH, op een keurige
wijze in enveloppes gedaan en rond-
gestuurd, vaak voorzien van een mooie
collectie postzegels. Een pakket waar 
menig HB-lid naar uitkeek. Dit gebruik 
werd geleidelijk minder omdat het ge-
bruik van e-mail in opkomst kwam. 
Het gebruik van een cloudservice waar
de documenten zijn te raadplegen werd
gemeengoed. Het voordeel van het ge-
bruik van een cloudservice is bekend. 

Het HB vergadert elke eerste maandag 
van de maand en de door algemeen se-
cretaris, Erik-Jan, PA0ERC, opgestelde 
agenda weerspiegelt wat er in de ver-
enging speelt. De onderwerpen varië-
ren van het organiseren van de Dag 
voor de RadioAmateur, de Verenigings-
Raad, het inrichten van de webshop,
trainingen voor webmasters, de voort-
gang van de EMC-training. Met regel-
maat wordt ook besproken wat er 
buiten onze landsgrenzen gebeurt. 
Ook die ontwikkeling is van belang 
om bij te houden. 
Het behandelen van aanvragen voor 
een Goudens Speld is tevens een be-
langrijk onderwerp. Het HB ziet het 
toekennen van een GS als een mooie 
manier om de persoon in kwestie te 
bedanken voor zijn of haar jarenlange 
inzet. Mijn ervaring is dat de uitreiking
ervan als zeer gewaardeerd wordt be-
schouwd en de afdeling besteedt daar
ook veel aandacht aan. Gelukkig wor-
den eventuele partners ook in het 
zonnetje gezet.

De maatschappelijke achtergrond van
de HB-leden kan gezien worden als 
een goede afspiegeling van onze orga-
nisatie wat een belangrijk aspect is. 
Iedereen brengt zijn eigen expertise 
mee wat van belang is bij het nemen 
van beslissingen. HB-leden hebben in 
de loop der jaren hun eigen ervaring
opgebouwd ten aanzien van de aspec-
ten van onze hobby. Het HB is dus een 
gemêleerd gezelschap waar een portie 
humor goed past. 

De algemeen voorzitter 

genaamde beschrijvingsbrief. Daarin 
liggen de verslagen vast van de alge-
meen secretaris, de algemeen penning-
meester en de voorzitters van de com-
missies en werkgroepen. Tevens wordt
de begroting van het lopend jaar be-
sproken. Tijd wordt gereserveerd om 
ingestuurde voorstellen te bespreken, 
te evalueren waarna gestemd wordt.
Het democratisch bestel van de VERON
geeft de mogelijkheid om op afdelings- 
niveau een voorstel te bespreken en
aan te nemen waarna het naar de alge-
meen secretaris wordt gestuurd die het
vervolgens onder de aandacht brengt 
van alle afdelingen. Met andere woor-
den alle afdelingen zijn op de hoogte 
van alle voorstellen. Op deze wijze 
kan draagvlak gecreëerd worden voor 
ingebrachte voorstellen. Daarna vindt 
bespreking plaats tijdens de VR waar-
na gestemd wordt. Een voorstel van 
een lid van een afdeling kan leiden
tot een aangenomen voorstel. 

Ook op landelijk niveau nemen leden 
van commissies deel aan klankgroe-
pen waardoor standpunten, die onder 
onze leden zijn verzameld, besproken 
worden. Tenslotte vertegenwoordigt
de VERON bij internationale en natio-
nale vergaderingen zo’n 6500 leden. 

Ik ben er zeer trots op dat ik de HB-
vergaderingen, met een team van 
enthousiaste leden, mag voorzitten. 

73 de Remy F.G. Denker, PA0AGF
algemeen voorzitter van de VERON
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Het dagelijks bestuur in actie tijdens een van de verenigingsraden


